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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

odbytego dnia 25 sierpnia 2022 r. w Urzędzie Miejskim w Kamieniu 
Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 830, a zakończono o godz. 1210  
 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

1) Łukarski Piotr – Przewodniczący Komisji, 

2) Marciniak Natalia, 
3) Dobek Jarosław, 

4) Foleżyński Dariusz. 
  

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 
2)   Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

3)   Gustyn Piotr - Skarbnik  
4) Miotk Joanna – Dyrektor MGZUO 

5) Gwizdała Beata – Dyrektor szkoły w Kamieniu Krajeńskim 
6) Sabatowska Monika – Dyrektor szkoły w Zamartem 
7) Liss Mariusz – Dyrektor szkoły w Dużej Cerkwicy 

8) Błoch Beata – Dyrektor MGOPS 
 
  

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji. Następnie przedstawił porządek posiedzenia.   
 

Porządek posiedzenia 
 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Informacja na temat oświaty w Gminie Kamień Krajeński. 
2. Przyjęcie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Kamień Krajeński 
na lata 2022-2026.   

3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński 
za I półrocze 2022 r. 

4. Zmiany w WPF. 

5. Zmiany w budżecie na 2022 rok.  
6. Zmiana uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji spółkom wodnym, 

trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej 
rozliczania. 

7. Pozostałe projekty uchwał: 

- Powierzenie przez Gminę Kamień Krajeński zadania publicznego 
polegającego na organizacji publicznego transportu zbiorowego na 
liniach komunikacyjnych przebiegających na terenie Gminy Kamień 

Krajeński. 
 

II. Inne sprawy organizacyjne. 
  

III. Zapytania i wolne wnioski.      
   

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad. I.1. Informacja na temat oświaty w Gminie Kamień Krajeński. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor MGZUO Joanna Miotk. 
Przedstawiła informację o stanie oświaty w roku szkolnym 2021/2022 oraz 
stan przygotowań do roku szkolnego 2022/2023.  

 Następnie przestawienia informacji dot. funkcjonowania 
poszczególnych szkół na terenie Gminy Kamień Krajeński dokonali ich 
dyrektorzy.    

 
Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że przedszkole w Kamieniu Krajeńskim 

powinno funkcjonować osobno. To byłoby najkorzystniejsze rozwiązanie.  
 
Następnie poruszono problem funkcjonowania szkoły w Kamieniu 

Krajeńskim w 3 budynkach dydaktycznych. Zwrócono również uwagę na 
problem związany ze stołówkami szkolnymi.  

 
Dyrektor szkoły w Kamieniu Krajeńskim Beata Gwizdała wspomniała                    
o tworzonej klasie integracyjnej w Kamieniu Krajeńskim.   

 
Radna Natalia Marciniak zapytała od kiedy znana jest sprawa stołówek 
szkolnych. 

 
Dyrektor szkoły w Kamieniu Krajeńskim Beata Gwizdała odpowiedziała, że 

zapis dotyczący stołówek jest od 2021 roku, ale nikt nie dowierzał, że wejdzie 
to w życie.   
 

Dyrektor MGZUO Joanna Miotk poruszyła również problem zatrudnienia                
w szkołach pedagoga specjalnego, psychologa i pozostałych specjalistów.  

 
Radna Natalia Marciniak nawiązała do komunikatu, który ukazał się 22 
sierpnia w sprawie ustanowienia programu inwestycyjnego pn. rozwój 

potencjału infrastrukturalnego. Zapytała Dyrektor MGZUO czy zamierza                 
z tego skorzystać.   
 

Dyrektor MGZUO Joanna Miotk odpowiedziała, że jest to świeża sprawa. 
Było to procedowane. Podkreśliła, że chodzi o obwieszczenie, a jest jeszcze 

rozporządzenie, które określa, że można pozyskać środki na remonty szkół. 
Termin składania wniosków upływa prawdopodobnie pod koniec 
października. Podkreśliła, że będzie zajmowała się tym tematem.  

 
Radna Natalia Marciniak zasugerowała, aby zająć się boiskiem szkolnym             
w Kamieniu Krajeńskim, gdzie jest już gotowy projekt.  

 
Dyrektor MGZUO Joanna Miotk poinformowała, że zwracała się z zapytaniem 

do Urzędu Marszałkowskiego w sprawie dofinansowania na boiska. 
Otrzymała informację, że nad czymś takim pracuje ministerstwo. Podkreśliła, 
że radni zostaną poinformowani o tym czy nastąpi przystąpienie do takiego 

projektu czy nie. Na chwilę obecną najważniejszą sprawą jest akceptacja 
arkuszy organizacyjnych.   

 



3 
 

Radna Natalia Marciniak zapytała o instalację grzewczą w budynku szkoły             

w Dużej Cerkwicy.  
 

Dyrektor szkoły w Dużej Cerkwicy Mariusz Liss poinformował, że 
zrezygnowano z propozycji instalacji pomp ciepła. Będzie ogrzewanie gazowe. 
W starej części budynku przebudowywana jest cała instalacja (bez 

grzejników).  
 
Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że radni nie zostali poinformowani               

o zmianie koncepcji ogrzewania. 
 

Dyrektor MGZUO Joanna Miotk odpowiedziała, że informowała radnych, że 
nie będzie pomp ciepła. Spotkania odbywały się w czerwcu.  
 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że brakowało przedstawienia 
argumentów jednej i drugiej strony. Mogli się wypowiedzieć również 

specjaliści. 
 
Dyrektor MGZUO Joanna Miotk odpowiedziała, że takie różnice zdań są 

zawsze.  
 
Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że pomimo, iż wybrana została tańsza 

opcja to brakuje przedstawienia jak to będzie kształtowało się                             
w perspektywie długoterminowej.  

 
Dyrektor MGZUO Joanna Miotk podkreśliła, że było to omawiane. 
Poinformowała, że koncepcja została złożona do referatu gospodarczego, na 

ręce Pana Burmistrza, z kosztorysem, projektem. W referacie gospodarczym 
została podjęta taka decyzja, a Rada to zatwierdziła, ponieważ ostatecznie 

zostały przekazane środki na ten cel.    
 
Dyrektor szkoły w Dużej Cerkwicy Mariusz Liss stwierdził, że rzeczywiście na 

chwilę obecną jest to najtańsza opcja, ale nie wiadomo czy w przyszłości nie 
pojawi się problem braku środków na ogrzewanie gazowe.  
 

Dyrektor MGZUO Joanna Miotk nawiązała również do sprawy dowożenia 
dzieci do szkół. Wspomniała o przejściu przez drogę krajową w Orzełku (od 

strony Kamienia Krajeńskiego). Zwróciła również uwagę na to, że w Płociczu  
i Obkasie również trzeba przejść przez drogę krajową celem dotarcia do 
przystanku autobusowego.  

 
Radny Jarosław Dobek stwierdził, że jeżeli jest taka możliwość, a nie 
dochodzą dodatkowe kilometry to dzieci powinny być zabierane z takich 

miejsc. Trzeba patrzeć na ich bezpieczeństwo.  
 

Dyrektor MGZUO Joanna Miotk stwierdziła, że za chwilę rodzice będą 
domagali się, aby z każdego miejsca zabierać dzieci. Podkreśliła, że takich 
miejsc jak w Orzełku (od strony Kamienia Krajeńskiego) jest więcej.  

 
Radny Jarosław Dobek stwierdził, że Dyrektor MGZUO musi podjąć decyzję 

w tej sprawie.  
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Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień 

przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia.  

 
Ad.I.7. Powierzenie przez Gminę Kamień Krajeński zadania publicznego 

polegającego na organizacji publicznego transportu zbiorowego na 
liniach komunikacyjnych przebiegających na terenie Gminy Kamień 
Krajeński. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor MGZUO Joanna Miotk. 
Poinformowała, że zgodnie z treścią art. 7 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym, zadaniem własnym gminy jest zaspokajanie potrzeb 

zbiorowych wspólnoty, w tym obejmujących sprawy lokalnego transportu 
zbiorowego. Zgodnie z przepisem art. 10 w/w ustawy wykonywanie zadań 

publicznych może być realizowane w drodze współdziałania między 
jednostkami samorządu terytorialnego. Natomiast przepis art. 18 ust. 2 pkt 
12 w/w ustawy zawiera podstawę prawną dla podejmowania uchwał                 

w sprawach współdziałania z innymi gminami oraz wydzielania na ten cel 
odpowiedniego majątku. Gminy mogą zawierać porozumienia międzygminne 

w sprawie powierzenia jednej z nich określonych przez nie zadań 
publicznych.  

W dniu 18 lipca 2019 roku weszła w życie ustawa z dnia 16 maja 2019 

roku o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 
użyteczności publicznej. Fundusz, o którym mowa w w/w ustawie utworzony 
został jako państwowy fundusz celowy, którego dysponentem jest minister 

właściwy do spraw transportu, zaś fundusz gromadzi środki finansowe               
w celu dofinansowania realizacji zadań własnych organizatorów dotyczących 

zapewnienia funkcjonowania publicznego transportu zbiorowego w zakresie 
przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. Środki 
Funduszu przeznacza się na: dofinansowanie realizacji zadań własnych 

organizatorów w zakresie przewozów autobusowych o charakterze 
użyteczności publicznej przez dopłatę do ceny usługi. Zgodnie z art. 7 ust.            
1 pkt 1) ustawy oz dnia 16 grudnia 2010 roku o publicznym transporcie 

zbiorowym Organizatorem publicznego transportu zbiorowego, właściwym ze 
względu na obszar działania lub zasięg przewozów jest m.in. gmina, której 

powierzono zadanie organizacji publicznego transportu zbiorowego na mocy 
porozumienia między gminami – na linii komunikacyjnej albo sieci 
komunikacyjnej w gminnych przewozach pasażerskich, na obszarze gmin, 

które zawarły porozumienie.  
Miejscowość Witkowo, która znajduje się na terenie Gminy Kamień 

Krajeński, leżąca na trasach wskazanych w uchwale nie posiada obecnie 
bezpośredniego połączenia, aby umożliwić uczniom i innym mieszkańcom tej 
miejscowości dotarcie do szkół lub do pracy. Wskazane okoliczności 

uzasadniają zatem podjęcie możliwych ekonomicznie i prawnie starań celem 
zorganizowania transportu użyteczności publicznej na odnośnych trasach. 
 

Brak dyskusji.  
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie           

4 głosami za.  
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Ad.I.2. Przyjęcie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy                 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Kamień 
Krajeński na lata 2022-2026.   

Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor MGOPS Beata Błoch. 
Poinformowała, że konieczność opracowania Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy                    

w Rodzinie wynika wprost z art. 6 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. 
o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie.  

Program ma stanowić podstawę do realizacji stosunkowo trwałych 

wzorów interwencji społecznych, które będą podejmowane w ramach 
gminnego systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie. Dokument 

wyznacza cele i działania, których wdrożenie powinno w znaczny sposób 
przyczynić się do zniwelowania problemu przemocy w rodzinie w gminie oraz 
zminimalizować jego skutki. 

 
Brak dyskusji.   

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                 

4 głosami za.  

 
Ad. I.3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Kamień 

Krajeński za I półrocze 2022 r. 
W/w informację przedstawił Skarbnik Piotr Gustyn. Szczegółowo 

omówił wszystkie zagadnienia.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski nawiązał do trwającego remontu chodnika przy 

ul. Szkolnej w Kamieniu Krajeńskim. Stwierdził, że należałoby zakończyć to 
kompleksowo i wykonać łącznik od ul. Szkolnej do szkoły. 
 

Radna Natalia Marciniak poparła przedstawioną propozycję. Następnie 
zapytała kiedy gmina otrzymała dofinansowanie na modernizację 
oczyszczalni w Zamartem.  

 
Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że pod koniec 2020 roku.   

 
Radna Natalia Marciniak zapytała czy w tym roku planowane jest 
rozpoczęcie robót.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że będzie przygotowywany 

projekt. Bardzo długo trwało przekazanie oczyszczalni. Pieniądze powinny 
być już dawno wykorzystane. Wpisane zostało, że jest to pierwszy etap, 
zatem będzie możliwość ubiegania się o dalsze środki.   

 
Radna Natalia Marciniak zapytała o zakup lekkiego samochodu osobowo-
dostawczego do przewozu osób w ramach "Rosnącej odporności".  

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że samochód będzie 

wykorzystywany również do przewożenia osób na szczepienia.  
 
Radna Natalia Marciniak zapytała o zapisane porozumienie z policją z dnia           

3 czerwca 2022 r. 
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Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że chodzi o dodatkowe służby np. 
podczas różnego rodzaju imprez. Jest to zapisywane każdego roku.  

  
Radna Natalia Marciniak zapytał również o ul. Polną. Podkreśliła, że różne 
głosy pojawiają się na temat tej inwestycji.   

 
Burmistrz Wojciech Głomski zwrócił uwagę na konieczność 
przeprojektowania. Prace nad projektem i wykupem gruntów są realizowane. 

Ponadto gmina wystąpiła do ministerstwa o odstąpienie od budowy kanału 
technologicznego, ponieważ przy ul. Polnej jest już wszystko. Ten kanał 

technologiczny byłby zbędny. Po pół roku wpłynęła odpowiedź w tej sprawie, 
że nie trzeba go budować. Sam kanał technologiczny to byłby koszt 250-300 
tys. zł. Burmistrz zastanawiał się czy wystarczy środków na tę inwestycję.  

 
Radna Natalia Marciniak zapytała czy pozwolenie zostało już złożone. 

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że końcówka jest 
przeprojektowywana.  

 
Radna Natalia Marciniak zapytała o nawodnienie boiska w Kamieniu 
Krajeńskim. 

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że powinno być to już na 

ukończeniu. Studnia głębinowa została wykonana, a nawodnienie ma się 
odbywać przy użyciu zraszaczy. Trzeba zapłacić za studnię głębinową. 
Burmistrz ma nadzieję, że będzie to skuteczne rozwiązanie.   

 
Radna Natalia Marciniak zapytała o wóz strażacki do Kamienia Krajeńskiego. 

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że spodziewany jest on we 
wrześniu. Poruszył kwestie finansowania jego zakupu. Poprzedni wóz 

przypisany został do Małej Cerkwicy.  
 
Radna Natalia Marciniak nawiązała do rewitalizacji parku przy MGOK. 

Zapytała czy wykonawca informuje o możliwych przesunięciach terminów.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski przyznał, że rzeczywiście 2 tygodnie nie było 
wykonawcy na inwestycji, ale spowodowane to było chorobą. Odniósł się 
również do odkrycia archeologicznego przy MGOK informując, że nie wpłynie 

to na tempo prac. 
 
Radna Natalia Marciniak zapytała o inwestycje - ul. Matejki, Długa                         

i Kusocińskiego. 
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że został ogłoszony przetarg.  
 
Radna Natalia Marciniak zapytała kiedy będzie rozstrzygnięcie.  

 
Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że w połowie września.  
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Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że chciałby, aby się udało i zostało 

to uporządkowane. Poprosił również radnych o wyrażenie zgody na zalanie 
warstwą asfaltu „łącznika” ul. Topolowej z ul. Matejki, co przedstawione 

zostanie przy zmianach w budżecie.  
 
Radna Natalia Marciniak pozytywnie odniosła się do przedstawionej 

propozycji sugerując również wykonanie łącznika od ul. Topolowej                 
w kierunku DPS.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że musiałyby być tam projekty.      
O tym można pomyśleć podczas kolejnej inwestycji.  

 
Radna Natalia Marciniak poinformowała, że mieszkańcy pytają czy chodnik 
przy ul. Topolowej skończy się w połowie tej drogi. 

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że tak jak wynika to z projektu. 

Otrzymane środki są na 500-metrowy odcinek drogi.   
 Następnie wspomniał o planach modernizacji oświetlenia. Miałaby to 
być samofinansująca się inwestycja.  

 
Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że już w marcu była o tym mowa. 
 

Skarbnik Piotr Gustyn dopowiedział, że energetyka chciała marżę 
procentową dwa razy taką jak dają banki plus WIBOR. Byłoby to kilkanaście 

procent od kwoty 1,5 mln zł. Dzięki uporowi Urzędu wyrażono zgodę na               
4% stopy stałej. Okaże się jak zostanie to wyliczone.    
 

Burmistrz Wojciech Głomski zwrócił uwagę, że wiele spraw „z boku” wygląda 
zupełnie inaczej.  

 
Radna Natalia Marciniak poruszyła następnie temat oświetlenia. Są głosy 
mieszkańców, że lampy gasną za wcześnie. Godzina wieczorna jest 

najbardziej problematyczna.   
 
Następnie poruszony został temat podświetlenia kamieńskiej kolegiaty.  

 
Radny Jarosław Dobek podkreślił, że kolegiata podświetlona jest jako 

zabytek, a to jest zadanie samorządu. Z kolei oświetlenie używane m.in.  
podczas nabożeństw opłacone jest z datków. Proboszczowi i parafianom nie 
jest potrzebne podświetlenie kościoła.  

 
Na zakończenie radna Natalia Marciniak zwróciła się z prośbą, aby opisy 
inwestycji były bardziej szczegółowe.    

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały                 

3 głosami za.   

 

Ad.I.4. Zmiany w WPF.  

  
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Przedstawił, co następuje: 
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W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 

z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2022.  

Planowane na rok 2022 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej wynoszą:  
- dochody ogółem – 39.142.842,91 zł,  

- wydatki ogółem – 47.312.992,08 zł.  
Ponadto nastąpiła zmiana deficytu, który obecnie wynosi 8.170.149,17 zł. 
(zwiększenie o 250.000,00 zł) Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób:  

- kredytami w kwocie 1.286.872,00 zł,  
- pożyczkami w kwocie 1.201.620,00 zł,  

- przychodami jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych 
środków pieniężnych na rachunkach budżetu, wynikających z rozliczenia 
dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 

zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach                   
w kwocie 3.431.657,17 zł. Dotyczy niewykorzystanych następujących 

środków:  
- z funduszu przeciwdziałania COVID-19 na "Laboratoria przyszłości" kwota 
25.007,17 zł,  

- z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych kwota 3.100.000,00 zł.  
- z niewykorzystanych środków z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż 
napojów alkoholowych za rok 2021 kwota 2.658,57 zł,  

- z tytułu opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie 
hurtowym za rok 2021 kwota 3.991,43 zł.  

- otrzymana w 2021r. uzupełniona subwencja na inwestycje wodociągowe 
kwota 300.000,00 zł,  
- nadwyżką z lat ubiegłych w kwocie 2.250.000,00 zł, (zwiększenie                       

o 250.000,00 zł.)  
W załączniku Nr 2  

Nastąpiła zmiana finansowania przedsięwzięcie pod nazwą „Rządowy 
Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych - Edycja 2 - ul. 
Długa-Kusocińskiego, ul. Matejki-Wyspiańskiego, Dąbrowa, Mała Cerkwica" 

które kształtować ma się następująco:  
- wydatki w 2022r. kwota 220.000,00 zł, środki własne gminy, (zwiększenie      
o 190.000,00 zł),  

- wydatki w 2023r. kwota 3.800.000,00 zł, w tym środki Rządowego 
Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych – kwota 

3.800.000,00 zł, (zmniejszenie o 200.000,00 zł, środków własnych gminy). 
 

Brak dyskusji. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 3 głosami za.   

 
Ad.I.5. Zmiany w budżecie na rok 2022. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 

działach, rozdziałach i paragrafach. 
 

Radna Natalia Marciniak zapytała kiedy pojawi się wiata przystankowa                  

w Kamieniu Krajeńskim. 
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Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że firma już czeka, ale umowa może 

zostać podpisana dopiero po sesji.  

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały                   

3 głosami za.   

 

Ad.I.6. Zmiana uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji spółkom 
wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej 

rozliczania. 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował, że zgodnie z zapisem art. 7 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, zadania własne gminy obejmują 
sprawy m.in. z zakresu ochrony środowiska i przyrody oraz gospodarki 

wodnej. Celem zmiany uchwały jest umożliwienie spółkom wodnym 
pozyskiwanie większych środków finansowych - dotacji z budżetu Gminy 
Kamień Krajeński na realizację zadań statutowych z zakresu gospodarki 

wodnej. 
Projekt uchwały, zgodnie z przepisem art. 7 ust. 3 i ustawy z dnia                

30 kwietnia 2004 r. o postępowaniu w sprawach dotyczących pomocy 
publicznej, zgłoszono Prezesowi Urzędu Ochrony Konkurencji                                  
i Konsumentów oraz Ministrowi Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

 

Brak dyskusji.  

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 3 głosami za.   

 

Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

 Brak  

    

Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Brak 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 25 sierpnia 2022 r.  

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Piotr Łukarski 


